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غفور کارگری رییس کمیته ملی پارالمپیک شد
غفور کارگری برای چهار ســال به عنوان رئیس کمیته ملی پارالمپیک 
انتخاب شد. هفتمین مجمع انتخابات کمیته ملی پارالمپیک برای تصدی 
پست ریاســت این کمیته  سه شنبه ۲۲ آذر به ریاست محمود خسروی 
وفا و با حضور حمید ســجادی وزیر ورزش و جوانان در تالار کمیته ملی 
پارالمپیک آغاز شــد. محمد شروین اسبقیان، محمد پولادگر، محمدرضا 
مظلومــی،  غفور کارگری و جلیل کوهپایه زاده ۵ کاندیدای حاضر  برای 
تصدی پست ریاست کمیته ملی پارالمپیک بودند که پیش از آغاز مجمع، 

محمدرضا مظلومی، شــروین اســبقیان و محمد پولادگر از شرکت در 
انتخابات برای تصدی پســت ریاست انصراف دادند. در ادامه رای گیری 
انجام شد که غفور کارگری با کسب ۳۹ رای  از ۵۰  رای ماخوذه به مدت 
۴ سال رییس کمیته ملی پارالمپیک شد. جلیل کوهپایه زاده نیز ۱۰ رای 
کســب کرد و یک رای نیز باطل بود.پیش از رای گیری محمد تابع دبیر 
کل کمیته ملی پارالمپیک گفت: اعضای مجمع براساس اساسنامه ۵۳ نفر 
هستند که با عدم حضور سینا کلهر، مرتضی نجفی و قاسم قاسمی تنها ۵۰ 

نفر اعضای حاضر در مجمع حق رای دارند.وی افزود: فدراسیون هایی که 
با سرپرست اداره می شوند باید نماینده ای از سوی هیات رئیسه فدراسیون 
به ما معرفی می کردند که فدراســیون دوچرخه سواری و بدمینتون این 
تاییدیه را ارســال کردند و تنها از بین فدراســیونها، سوارکاری به دلیل 
تغییراتی که داشــته و سرپرست جدید برای این فدراسیون انتخاب شده 
اســت و با توجه به این که هیات رئیسه این فدراسیون هنوز آغاز به کار 
نکرده، در صورت تایید اعضای مجمع در انتخابات حق رای خواهد داشت .

ورزشی

اخبار کوتاه 

رئیس فدراســیون تکواندو گفــت: هیچ درگیری با 
کیانــی نداشــتیم و عدم حضــور او در تیم  ملی هم 

بخاطر موارد فنی است.
هــادی ســاعی، رئیــس فدراســیون تکواندو در 
گفت وگویــی در مورد کیفیت مســابقات لیگ برتر 
اظهار داشت: هر هفته که سپری می شود حساسیت 
مســابقات هم بیشتر می شــود، رقابت ها بسیار بهم 
نزدیک اســت و فکــر می کنم ســطح کیفی بالای 
مســابقات لیگ این حساسیت را برای تیم ها و برای 
داوران بالا برده اســت. این هفته هم کاملا در سالن 
حضور داشتم تا هم مسابقات را از نزدیک ببینم و هم 
اگر برای برگزاری هرچــه بهتر این رقابت ها نیاز به 

کمک باشد از هیچ کمکی دریغ نکنیم.
رئیس فدراســیون تکواندو درباره انتقادهای مطرح 
شــده نســبت به نتایج اخیر تیم  ملی در مســابقات 
قهرمانی جهان مکزیک و گرندپری عربستان، گفت: 
به عنوان رئیس فدراســیون که هم در اردو کنار تیم  
ملی بودم و هم در مسابقات، شرایط تیم  ملی را خوب 
ارزیابی می کنم. تیم اعزامی ما به مســابقات جهانی 
مکزیک بســیار جوان بود و تعدادی از بازیکن های 
ما حتی ۱7 ساله بودند. جا دارد از کادر فنی که واقعا 
جــرات کردند و این تیم جوان را به این مســابقات 
بــزرگ و مهم بردند تشــکر کنم. ملی پوشــان هم 
به شــکلی بازی کردند که من واقعــا به آنها افتخار 
می کنــم، به غیر از وزن یک مــن از عملکرد مابقی 

بچه ها راضی هســتم.  من فکــر می کنم افرادی که 
انتقاد دارند شــاید انتظارشان خیلی بالاست چون در 
چند مدت اخیر بچه های ما افتخارات خوبی داشــتند 

و همین مسئله شاید انتظارشان را بالا برده است.
وی اضافــه کرد: ضمن اینکه ایــن دوره ما موفق 
شــدیم در رده نهم قرار بگیریم این درحالی اســت 

کــه در دوره قبل ما دوازدهم شــدیم اما متاســفانه 
افرادی که در گذشــته منافعی در تکواندو داشتند و 
حالا دستشــان کوتاه است و این منافع آنها به خطر 
افتاده تبدیل شدند به منتقدین فدراسیون و تیم  ملی 
و متاســفانه اخبار دروغ را منتشر می کنند. تیم  ملی 
آقایان ما این دوره نهم شده آنهم با تعدادی بازیکن 

جوان و حتی ۱7ساله. ما به این تیم افتخار می کنیم 
کادر فنی نیز تمام تلاشــش را کرد از آنها نیز تشکر 
می کنیــم. در آینده نزدیک تلاش خواهیم کرد نتایج 
جایگاه بهتری را کســب کنیم. ما روزی که تیم  ملی 
را تحویل گرفتیم چهار ورزشکار رنکینگ دار داشتیم 
ولی حالا بعد از 8 ماه این تعداد به ۱۵ نفر می رســد 

این نشــان می دهد ما در مسیر پیشرفت قرار داریم، 
فقط نیازمند زمان هســتیم حتمــا ما باید هم به این 
بچه ها و هم کادر فنی فرصت بدهیم و صبور باشیم 
تــا بتوانند آنچه را که کاشــتند در آینده نزدیک درو 

کنند.
هادی ساعی در مورد ادامه همکاری با بیژن مقانلو 
بیان کرد: آقای مقانلو تازه برگشــتند و باید در جلسه 
کمیتــه فنی حاضر شــوند و از فعالیــت و عملکرد 
خودشان گزارشی ارائه کنند. ما ابتدا باید صحبت های 
هم بیژن مقانلو و هم مینو مداح را بشــنویم و بعد در 
جلسه برای آینده تصمیم گیری کنیم. من به تنهایی 
قرار نیست در مورد ادامه همکاری و یا عدم همکاری 
بــا کادر فنی تصمیم گیری کنم، مــن هم به عنوان 
عضوی از کمیته فنی فقط یــک رای دارم. تصمیم 

جمع بشخصه برای خود من قابل احترام است.
وی در واکنش به حواشــی به وجــود آمده درباره 
کیانی در جریان مسابقات قهرمانی جهان مکزیک و 
اینکه گفته می شود بین مسئولین فدراسیون و کیانی 
درگیری رخ داده اســت، اینگونــه توضیح داد: اصلا 
چنیــن صحبت هایی صحت نــدارد و هیچ درگیری 
صورت نگرفته است. من چندباری در مورد یکسری 
مســائل به خانم کیانی تذکر دادم کــه در ادامه نیز 
این ملی پوش مــوارد را رعایت کردند. در مورد عدم 
حضورشان در تیم ملی هم صرفا موضوعا فنی مطرح 
اســت. در این مدت اخیر خانم ناهید کیانی در اکثر 

اعزام های ما حضور داشتند ولی نتوانستند آن نتیجه 
مورد نظر را کسب کنند، از نظر علمی هم  نمی توانیم 
یک ورزشــکار را مدام در آمادگی کامل نگه  داریم و 
تمامی مسابقات از او اســتفاده کنیم. هیچ اختلافی 
وجود ندارد و ارتباط دادن همه موارد بهم کار درستی 
نیســت. مطمئن باشید اگر بی نظمی باشد و این بی 
نظمی از ســوی هر ورزشــکاری هم باشد ما تذکر 
خواهیم داد و اگر درگیری هم رخ داده باشد خودمان 

اطلاع رسانی می کنیم.
ســاعی در پایــان در مورد اینکه گفته می شــود 
تیم  ملی ایران دیگر شــانس چندانی برای کســب 
سهمیه المپیک از طریق سیســتم رنکینگ ندارد، 
عنوان کرد: خیــر به هیچ عنوان اینطور نیســت. 
مــا 6 ماه دیگر مســابقات جهانی را داریم که این 
مســابقات ۱۴۰ امتیاز دارد، هریک از بچه های ما 
اگر بتواننــد در این مســابقات صاحب مدال طلا 
شوند خیلی راحت می توانند جزو پنج نفر اول رنک 
خودشــان قرار بگیرند، ضمنا در سال پیش رو تازه 
یکسری از بچه های ما بر اساس ارتقای رنک شان 
حتما در مسابقات به بازی ها بهتری می خوردند که 
ادامه مسیر را برای آنها هموارتر می کنند، یکسری 
دیگر از بچه های ما که حــالا درگیر تغییر وزن و 
دیگر موارد بودند تازه وارد رنک می شــود، شــک 
نکنید در آینده شــرایط بهتری را در تیم ملی شاهد 

بود . خواهیم 

پیشنهاد شاه  حسینی برای ختم پرونده جنجالی:

پرداخت پول ویلموتس از جیب خاطیان
رئیس ســابق کمیته انضباطی تاکید کرد که مبلغ هنگفت 

حکم ویلموتس را باید خاطیان پرونده بپردازند.
با وجود تلاش و وعده های مختلف فدراسیون فوتبال و آن 
گونه که پیش بینی می شد، رای مارک ویلموتس به نفع این 
مربی بلژیکی صادر و نهایی و درخواســت تجدید نظر ایران 
در CAS مورد قبول واقع نشــد. طبق این حکم، فدراسیون 
فوتبــال ایران بــه پرداخت ۳ میلیون و ۲۵۰ هــزار یورو به 
ویلموتس محکوم شــده است. رئیس سابق کمیته انضباطی 
فدراســیون فوتبال در گفت و گوی تلویزیونی شب  گذشته 
خود پیشنهاد داد که این مبلغ از جیب خاطیان پرداخت شود.

عبدالرحمان شاه حســینی در این خصوص گفت: فدارسیون 
های عضو در قبال قراردادهای ملی مســئول هستند. یعنی 
اگــر یک مربی خارجی به موجب قراردادی که مفاد آن لازم 
الاجراســت به فیفا شــکایت کند ، به محض صدور حکم، 
مراجع بین المللی فقط فدراسیون را به رسمیت می شناسند. 
در مورد ویلموتس اما همزمان شاهد تشکیل پرونده قضایی 
هم بودیم. کســانی که در این قرارداد مباشــرت داشتند به 

مراجع قضایی معرفی شدند.
او در پاســخ به این سوال که چرا دستگاه قضایی در بررسی 
پرونده دســت نگه داشــت گفت: عده ای رفتند و گفتند که 
 CAS این رای غیرقطعی و قابل فرجام اســت. گفتند ما در
درخواست تجدید نظر دادیم و از کجا معلوم که تبرئه نشویم. 
این حرف از نظر حقوقی، حرف منطقی بود. بنابرین دســت 
نگه داشــتند تا این رای نتیجه اش معلوم شــود. امروز که 
صحبت می کنیم، نتیجه مشخص شده و ما به پرداخت مبالغ 

هنگفتی از سرمایه ملی کشورمان محکوم شدیم.
رئیس سابق کمیته انضباطی با ارائه یک پیشنهاد، خواستار 
پرداخت مبلغ ســنگین یاد شده توسط خاطیان پرونده شده و 
افزود: این طور نیســت که منِ مدیر یک پست را در اختیار 
بگیرم و مســئول اعمال خودم از جمله قراردادها نباشم. اگر 
تقصیری هست که مشخص شد بود، از باب اینکه باعث ضرر 
به اموال عمومی شده، جریمه باید از جیب مبارک خاطیان و 

توسط قوه قضائیه پرداخت شود.

 در مورد بیژن مقانلو من به تنهایی تصمیم نمی گیرم

هادی ساعی: هیچ درگیری با ناهید کیانی نداشتیم

 مرحله ســوم )یک سی ودوم نهایی( جام حذفی فوتبال ایران با برگزاری 8 مسابقه باید 
روز گذشته به پایان می رسید که مصاف تیم های استقلال خوزستان و داماش گیلان به 
دلیل انصراف داماش برگزار نشد و استقلالی ها موفق شدند با نتیجه ۳ بر صفر صعودی 
بی دردســر و آسان را به مرحله یک شــانزدهم نهایی داشته باشند. به جز این مسابقه، 7 
دیدار دیگر برگزار شــد که در مهم ترین مسابقه شــاگردان محمود فکری موفق شدند 

مسافر مرحله بعدی جام حذفی شوند.
نارنجی پوشان تهرانی با هدایت محمود فکری امروز در خانه میزبان پاس همدان بودند. 
ســایپایی ها خیلی زود به گل برتری دست پیدا کردند و عارف حاجی  عیدی خودروسازان 
را پیش انداخت اما در ادامه مصطفی فرهادی بازی را به تســاوی کشــاند و شاگردان 
فکری نتوانســتند در پایان ۹۰ دقیقه گل برتری را به ثمر برســانند و بازی به وقت های 
اضافی رفــت. حاجی عیدی در وقت های اضافی گل دوم و پیروزی بخش تیمش را وارد 
دروازه پاس همدان کرد تا در پایان ۱۲۰ دقیقه، تیم فوتبال سایپا تهران بتواند به پیروزی 

۲ بر یک مقابل دست پیدا کند و به مرحله بعدی جام حذفی راه یابد.
ون پارس به عنوان نماینده اســتان اصفهان در لیگ دســته اول فوتبال ایران امروز در 
خانه مقابل کم نام ونشان ستارگان کرمانشــاه قرار گرفت که نماینده کرمانشاه فرصتی 
برای موقعیت سازی در مسابقه نداشت و ون پارسی ها موفق شدند با گلباران حریف خود 

به جمع ۳۲ تیم برتر جام حذفی صعود کنند.

ریکاردو ساپینتو از شرایط و عملکرد بازیکنانش در فاصله کوتاه 
تا دربی پایتخت راضی است.

ســرمربی پرتغالی اســتقلال در تعطیلــی لیگ برتر تلاش 
زیادی کرد تا به بهترین شــکل ممکن شاگردانش را آماده 
شــروع مجدد لیگ نگه دارد. با وجــود اینکه اردوی خارج 
از کشــور استقلال لغو شد، ســاپینتو در تهران برنامه های 
آماده ســازی آبی پوشان را جلو برد و حالا او امیدوار است 
کــه تیمش در شــروع مجدد لیگ عملکــرد خوبی بر جای 

بگذارد.
روز گذشته استقلال آخرین بازی تدارکاتی خود قبل از مسابقه 
با پرســپولیس در هفته دوازدهم لیگ برتــر را هم انجام داد و 

به بردی پرگل رســید. تصاویری که از ســاپینتو در جریان این 
بازی منتشر شده رضایت او از شرایط بازیکنان استقلال را نشان 

می دهد.
اگرچه برنامه های ســاپینتو در تعطیلات لیگ به درستی انجام 
نشــد و به غیر از اردوی خارجی یک بازی دوستانه این تیم هم 
به خاطر شــرایط آب و هوایی لغو شد اما ساپینتو از کار فنی ای 

که انجام داده و آمادگی ای که بازیکنانش دارند راضی است.
ســرمربی پرتغالی حالا یکی از ســخت ترین بازی های دوران 
مربیگری خود در ایران را مقابل پرسپولیس می گذراند. او امیدوار 
اســت تیمش بتواند با برد در دربی جای پرســپولیس را در صدر 

جدول بگیرد.

 پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید وقتی لیگ تعطیل می شود روی عملکرد 
تیم تاثیر می گذارد.اســماعیل حلالی در گفت وگویی درباره شــرایط پرسپولیس پیش از 
داربی اظهار کرد: لیگ امســال برای دومین بار است که به خاطر فیفادی ها لیگ تعطیل 
می شود. در ابتدای فصل پرسپولیس شرایط خوبی را داشت اما وقتی لیگ تعطیل شد و 
دوباره به بازی ها برگشت، نتوانست شرایط خوب خود را ادامه دهد. حالا باز هم شرایط 
پرســپولیس خوب بود که دوباره لیگ به خاطر جام جهانی تعطیل شد. بالاخره تعطیلات 
روی عملکــرد تیم ها تاثیر می گذارد و از طرفی تیمی مثل پرســپولیس که چند بازیکن 
در اردوی تیم ملی دارد، بیش تر تاثیر می بیند. وقتی لیگ تعطیل می شود کادر فنی باید 
طوری برنامه ریزی کند که بازیکنانی که کم تر بازی می کنند بیش تر فرصت بازی داشته 
باشــند و بیش تر هماهنگ شوند تا با شــروع مجدد لیگ، تیم مشکلی نداشته باشد. او 
افزود: الان ما خیلی در جریان وضعیت فنی تیم نیستیم و دقیقا نمی دانیم شرایط چطور 
اســت. پرســپولیس بعد از چند روز تعطیلی، تمرینات خود را پیگیری کرده و چند بازی 
دوستانه  داشته اما بازی ها پشت در بسته انجام شده و ما بازی ها را ندیدیم که از شرایط 
فنی به خوبی برخوردار باشــیم. قرار اســت ۲۹ آذر داربی برگزار شود و تا آن زمان کادر 
فنی باید تلاش کند تیم را به خوبی آماده کند تا در بازی برابر استقلال بهترین عملکرد 
را دشته باشد.حلالی در ادامه گفت: کاش پیش از تعطیلات داربی را برگزار می کردند و 
تیم ها در آمادگی کامل وارد این بازی می شــدند. هم استقلال و هم پرسپولیس شرایط 

مطلوبی داشتند و اگر آن زمان بازی برگزار می شد، بازی جذاب تری می دیدیم. 

مجمع انتخابات کمیته ملی پارالمپیک برای تصدی پســت ریاســت این کمیته ســه 
شنبه۲۲ آذر به ریاست محمود خسروی وفا رییس کمیته های ملی المپیک و پارالمپیک 
در تالار کمیته ملی پارالمپیک برگزار شد.هفتمین مجمع انتخابات کمیته ملی پارالمپیک 
برای تصدی پست ریاســت این کمیته روز گذشته سه شنبه ۲۲ آذر به ریاست محمود 
خســروی وفــا و با حضور حمید ســجادی وزیر ورزش و جوانان در تــالار کمیته ملی 
پارالمپیک برگزار شد.محمد شروین اسبقیان، محمد پولادگر، محمدرضا مظلومی،  غفور 
کارگری و جلیل کوهپایه زاده ۵ کاندیدای حاضر  برای تصدی پســت ریاســت کمیته 
ملی پارالمپیک هســتند.در این مجمع طاهره طاهریان نایب رئیس کمیته ملی المپیک، 
مناف هاشــمی دبیرکل کمیته ملی المپیک، کیکاووس ســعیدی دبیرکل پیشین کمیته 
ملی المپیک و برخی روســای فدراسیون ها نیز حضور داشتند.محمود خسروی وفا پیش 
از برگزاری مجمع گفت: از شــما ممنونم که چهار ســال پیش به من رای اعتماد دادید 
و کمک کردید یک دوره دیگر کنار شــما باشــم، در این مجمع من از همه سن و سال 

بیشتری دارم. البته جسارت نمی کنم و اصلا اشاره ای به بانوان ندارم. )با خنده(
وی افزود: شــما بالاترین رکن تصمیم گیری در مجمع هستید، ممنون که چهار سال 
قبــل به من و هیــأت اجرایی اعتماد کردید. می دانم که ورزش ما در ســال های بعد از 
انقلاب چقدر توسعه پیدا کرده، ورزش جانبازان و معلولین مولود پس از پیروزی انقلاب 

اسلامی است.

صعود دشوار سایپا در 120 دقیقه و 
جشنواره گل ون پارس در فولادشهر

ساپینتو از ساخته اش لذت می برد

  تعطیلات لیگ روی پرسپولیس 
تاثیر می گذارد

  1۸ میلیارد و 100 هزار دلار 
در حساب پارالمپیک است

پایان مرحله سوم جام حذفی؛ 

در تعطیلی لیگ برتر تلاش زیادی کرد تا به بهترین شکل ممکن شاگردانش را آماده کند؛

خسروی وفا: از افراد نباید بت ساختحلالی  پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس:


